
Protokoll fört vid årsstämma för Styrsjöbo
vägsamf?illighet (GA2)

Tid: Lördag den 15 april2023 kl. 10.00-11.00

Plats: Styrsjöbo bystuga

Närvarande: 35 medlemmar (varav 7 fullmakter) enligt rostlängd

Föreningens ordförande Per Arne Aberg välkomnade och förklarade stämrnan
för öppen.

1. Fråga om stämman blivit korrekt utlyst
Stämman var utlyst via e-post, information på hemsidan och facebook samt anslag
på byns anslagstavlor. Stämman ansåg att den var korrekt utlyst.

2. Yal av ordförande för stämman
Per Arne Aberg valdes till stämmans ordförande.

3. Val av sekreterare för stämman
Mats Fogelström valdes att fora dagens protokoll.

4. Fastställande av dagordning
Dagordningen enligt gällande stadgar med kompletteringar fastställdes enligt
protokollets rubriker.

5. Val av två justerare att jämte ordföranden justera protokollet
För justering av dagens protokoll valdes Birgitta Lazlo och Helen Häljebo

6. Verksam hetsberättelse
Den inför stämman utsända verksamhetsberättelsen presenterades och
kommenterades av ordföranden. Efter kontakt med lantmätare har styrelsen
konslaterat att det nu gällande anläggningsbeslutet behöver aktualiseras. För detta
krävs en ny förrättning hos Lantmäteriet.

Kassören Lars Henning redogjorde for bokslutsrapporten.

7. Revisionsberättelsen jämte frågan om ansvarsfrihet för styrelsen
Revisorn Ake Danielsson läste upp revisionsberättelsen i vilken ansvarsfrihet för
styrelsen rekommenderades.

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2022 ärs verksamhet. .) ,-r\t4sd
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8. Behandling av inkomna ärenden och motioner
lnga ärenden eller motioner hade inkommit för behandling.

9. Beslut om vägarbeten att utföras eller påbörjas under arbetsåret
Då foreningen inte tagit över ansvar for byns vägar är denna punkt inte aktuell.

10. Förslag att börja förberedelse för begäran om omprövning av
anläggningsbeslut från 1 952

Styrelsen föreslår att arbete påbörjas med att skapa forutsättningar för omprövning
av anläggningsbeslutet. För att minimera förrättningskostnaden är ambitionen att i

styrelsens regi ta fram ett så fullständigt underlag som möjtigt infor Lantmäteriets
beslut. Det finns redan nu kompetens i styrelsen för detta och valberedningens
ambition är att ytterligare forstärka den. Stämman godkände forslaget till inriktning av
styrelsens arbete.

11. Fastställande av utgifts- och inkomststat och granskning av
debiteringslängden
Kassören redogjorde for förväntade kostnader under innevarande verksamhetsår. Då
dessa kan täckas av nuvarande behållning fann styrelsen inte anledning till att
utkräva avgift från medlemmarna detta år.

12. Förutsättningar och tidplan för ev. avtal med kommunen
Efter valet har kommunen ännu inte tagit ställning till hur det fortsatta arbetet skall
drivas for att överfora ansvaret for de enskilda vägarna till deras ägare. Styrelsen
kommer inte att ikläda sig ekonomiska förpliktelser, varken mot kommunen eller mot
lantmäteriet, förrän detta blir klart.

13. Beslut om arvode till nästkommande års styrelse och revisorer
styrelsen eller revisorerna gör for närvarande inte anspråk på ersättningar.

14. Förslag till nya stadgar
De stadgar som beslutades föregående år kom inte att godkännas för registrering av
Lantmäteriet, då fyra ord saknades i $14 gällande på vilket sätt styrelsen, utöver
kallelser, skall informera medlemmarna. De fyra orden är nu tillagda i det nya förslag
som nu är framtaget for beslut. Dessutom finns två redaktionella förändringar som
Lantmäteriet framställt önskemål om.

Stämman beslutade att godkänna stadgeförslaget. För att gälla måste beslutet
bekräftas på en extra stämma som är planerad till söndagen den 18 juni.
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15. Val av styrelseledamöter och suppleanter
16. Val av revisorer och suppleanter
17. Val av valberedning
På forslag av styrelsen beslutades att skjuta upp samtliga personval till den
planerade extrastämman då de nya stadgarna är antagna.

18. Beslut huruvida och på vad sätt verkställd protokollsjustering skall
tillkännagivas
Beslut fattades att tillkännage justerat protokoll via e-post och på byns hemsida.

Ordförande tackade för medlemmarnas engagemang och avslutade mötet.

Mats Fogelstrom

Sekreterare i

J
Justeras:

Birgitta Lazlo

Per Arne Äberg

Ordforande
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